
 
 

Artikel 41-vragen 
 

Betreft: Voormalige UNOX-winkel in Oss 

 
Oijen, 19 december 2022 
 
Geacht college, 
 
De SP heeft u eerder artikel 41-vragen gesteld over de voormalige UNOX-winkel aan de 
Gasstraat in Oss. In de beantwoording daarvan d.d. 22 februari 2018 stelt u in gesprek 
te zijn met eigenaar Zwanenberggroep over herbestemming van dit historische pand. 
 
Een motie van PvdA, GroenLinks en D66 in de gemeenteraad van 4 juli 2019, om 
nogmaals in overleg te gaan met de eigenaar, werd ingetrokken naar aanleiding van 
een toezegging van de portefeuillehouder. 
 
In het interview dat portefeuillehouder Van den Bergh had met Marianne Reijmers van 
Omroep Walraven over erfgoed op 24 november jl. stelt de portefeuillehouder “Dit 
onderwerp komt steeds terug”. 
 
Ondertussen staat een van de weinige overgebleven stukjes industrieel erfgoed van 
Oss er nog altijd haveloos en dichtgetimmerd bij. 
 
De SP heeft daarom de volgende vragen: 
 
1. Is het college nog in overleg met de Zwanenberggroep over de herbestemming van 

de voormalige UNOX-winkel? Zo ja, wat is de huidige status? Zo nee, kan dit 
overleg opnieuw worden opgestart? 
 

2. Kan de inventarisatie ten behoeve van de cultuurhistorische waardenkaart van de 
gemeente aanleiding zijn om de status van dit bijzondere pand (nu gemeentelijk 
monument) op te waarderen naar bijvoorbeeld een rijksmonumentale status?     
Het besef van de grote waarde van het nog overgebleven Osse industriële erfgoed 
wordt immers steeds pregnanter. 
 

3. Is de optie van gebruik van de voormalige UNOX-winkel als ruimte voor een 
expositie over de geschiedenis van de industrie in Oss, zoals gesteld wordt in de 
eerdere beantwoording, nog steeds in beeld? Wordt er actief gezocht naar 
mogelijkheden voor herbestemming? 

De SP ziet uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Marie-France van Oorsouw, raadslid SP  


